



THE YUKON GAZETTE

Printed by Authority of the Queen's Printer

PARTS I AND II

LA GAZETTE DU YUKON

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur de la Reine

PARTIES I ET II

Volume 41 Number 06

Whitehorse, June 15, 2022

Volume 41 Numéro 06

Whitehorse, 15 juin 2022

PUBLICATION AND SUBSCRIPTION

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the Queen’s Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index	\$75.00
Single issues, Parts I and II.....	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

ISSN 0715-2213

PUBLICATION ET ABONNEMENT

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l’Imprimeur de la Reine. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d’avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index).....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel)	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d’origine de ces textes.

ISSN 0715-2213





THE YUKON GAZETTE

LA GAZETTE DU YUKON

TABLE OF CONTENTS

TABLE DES MATIÈRES

Item	Page
PART I	
CHANGE OF NAME NOTICES.....	1
NOTICES.....	2
APPOINTMENTS.....	3
APPRENTICE TRAINING ACT.....	3
MEDICAL PROFESSION ACT.....	3
MEDICAL PROFESSION ACT.....	3
SUPREME COURT ACT.....	4
WORKERS' COMPENSATION ACT.....	4
WORKERS' COMPENSATION ACT.....	4
PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT.....	4
CHILD CARE ACT.....	5
CHILD CARE ACT.....	5
LICENSED PRACTICAL NURSES ACT.....	5
NOTARIES ACT.....	6
MINISTERIAL ORDERS.....	7
MARRIAGE ACT.....	7
CORRECTIONS ACT, 2009.....	7
TERRITORIAL COURT ACT.....	7
PART II	
REGULATIONS.....	8
ASSESSMENT AND TAXATION ACT.....	8
PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT.....	8
CANNABIS CONTROL AND REGULATION ACT.....	9
CANNABIS CONTROL AND REGULATION ACT.....	9
FINANCIAL ADMINISTRATION ACT.....	9
FINANCIAL ADMINISTRATION ACT.....	10
LEGISLATIVE ASSEMBLY ACT.....	10

Article	Page
PARTIE I	
AVIS DE CHANGEMENT DE NOM.....	1
AVIS.....	2
NOMINATIONS.....	3
LOI SUR L'APPRENTISSAGE.....	3
LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE.....	3
LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE.....	3
LOI SUR LA COUR SUPRÊME.....	4
LOI SUR LES ACCIDENTS DU TRAVAIL.....	4
LOI SUR LES ACCIDENTS DU TRAVAIL.....	4
LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES.....	4
LOI SUR LA GARDE DES ENFANTS.....	5
LOI SUR LA GARDE DES ENFANTS.....	5
LOI SUR L'IMMATRICULATION DES INFIRMIÈRES ET INFIRMIERS AUXILIAIRES.....	5
LOI SUR LES NOTAIRES.....	6
ARRÊTÉS MINISTÉRIELS.....	7
LOI SUR LE MARIAGE.....	7
LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS.....	7
LOI SUR LA COUR TERRITORIALE.....	7
PARTIE II	
RÈGLEMENTS.....	8
LOI SUR L'ÉVALUATION ET LA TAXATION.....	8
LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES.....	8
LOI SUR LE CONTRÔLE ET LA RÉGLEMENTATION DU CANNABIS.....	9
LOI SUR LE CONTRÔLE ET LA RÉGLEMENTATION DU CANNABIS.....	9
LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES.....	9
LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES.....	10
LOI SUR L'ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE.....	10



PLACER MINING ACT AND QUARTZ MINING ACT..... 10

**LOI SUR L'EXTRACTION DE L'OR ET LOI SUR L'EXTRACTION
DU QUARTZ..... 10**





PART I

PARTIE I

CHANGE OF NAME NOTICES

AVIS DE CHANGEMENT DE NOM

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Kara Rose SEAMAN**
Previous Name: **Karn Douglas SEAMAN**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 25 day of May, 2022

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Cora Anneka FUNK-ROBITAILLE**
Previous Name: **Conrad Phillip FUNK-ROBITAILLE**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 3 day of June, 2022

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Mike Otto WING**
Previous Name: **Yutaka SATO**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 3 day of June, 2022

NOTICES

AVIS

NOTICE OF REVIVAL APPLICATION

Pursuant to Section 176 of the *Societies Act*

Take notice that a revival application will be made to the Registrar of Societies to restore the following society.

Name of society: Selkirk Spirit Dance Society

Registry number: 711024

Applicant name: Teri-Lee Isaac

Relationship to society: Director

Dated at Pelly Crossing, YT this 2nd day of June, 2022



APPOINTMENTS

FILED

O.I.C. 2022/80 - 5 May, 2022

APPRENTICE TRAINING ACT

Pursuant to section 5 of the *Apprentice Training Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Keith Tegart and Giuseppe (Joe) Zuccarini are appointed as members of the Apprentice Advisory Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 5 day of May, 2022

This notice was published in the Yukon News on 27 May 2022.

FILED

O.I.C. 2022/81 - 5 May, 2022

MEDICAL PROFESSION ACT

Pursuant to paragraph 2(2)(a) of the *Medical Profession Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Dr. Larry Brehmer is appointed as a member of the Yukon Medical Council, effective June 4, 2022, for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 5 day of May, 2022

This notice was published in the Yukon News on 27 May 2022.

FILED

O.I.C. 2022/82 - 5 May, 2022

MEDICAL PROFESSION ACT

Pursuant to paragraph 2(2)(a) and subsection 3(1) of the *Medical Profession Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Dr. Daniel Carew is appointed to the Yukon Medical Council, effective June 4, 2022, as a member for a three-year term and as chair during pleasure.

Dated at Whitehorse, Yukon this 5 day of May, 2022

This notice was published in the Yukon News on 27 May 2022.

NOMINATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/80 - 5 mai 2022

LOI SUR L'APPRENTISSAGE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 5 de la *Loi sur l'apprentissage*, décrète :

1 Keith Tegart et Giuseppe (Joe) Zuccarini sont nommés membres du Conseil consultatif de l'apprentissage pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 5 jour de mai 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 27 mai 2022.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/81 - 5 mai 2022

LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 2(2)a de la *Loi sur la profession médicale*, décrète :

1 Le docteur Larry Brehmer est nommé membre du Conseil médical du Yukon, à compter du 4 juin 2022, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 5 jour de mai 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 27 mai 2022.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/82 - 5 mai 2022

LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 2(2)a et au paragraphe 3(1) de la *Loi sur la profession médicale*, décrète :

1 Le docteur Daniel Carew est nommé membre du Conseil médical du Yukon, à compter du 4 juin 2022, pour un mandat de trois ans, ainsi que président, à titre amovible.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 5 jour de mai 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 27 mai 2022.



FILED

O.I.C. 2022/83 - 5 May, 2022

SUPREME COURT ACT

Pursuant to section 8 of the *Supreme Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Christopher Lloyd is appointed as a deputy sheriff.

Dated at Whitehorse, Yukon this 5 day of May, 2022

This notice was published in the Yukon News on 27 May 2022.

FILED

O.I.C. 2022/85 - 12 May, 2022

WORKERS' COMPENSATION ACT

Pursuant to paragraph 62(2)(b) of the *Workers' Compensation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Jeffrey Sloychuk is appointed as a member of the appeal tribunal, as a representative of workers for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 12 day of May, 2022

This notice was published in the Yukon News on 27 May 2022.

FILED

O.I.C. 2022/86 - 12 May, 2022

WORKERS' COMPENSATION ACT

Pursuant to subsection 62(3) of the *Workers' Compensation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Christina Harper is appointed as an alternate member of the appeal tribunal to act as the chair during the absence of the chair for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 12 day of May, 2022

This notice was published in the Yukon News on 27 May 2022.

FILED

O.I.C. 2022/88 - 18 May, 2022

PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT

Pursuant to subsection 4(3) of the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Dr. Paul Hasselback is appointed as a medical officer of health for every health district in Yukon for a term ending June 29, 2022.

Dated at Whitehorse, Yukon this 18 day of May, 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/83 - 5 mai 2022

LOI SUR LA COUR SUPRÊME

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 8 de la *Loi sur la Cour suprême*, décrète :

1 Christopher Lloyd est nommé shérif adjoint.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 5 jour de mai 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 27 mai 2022.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/85 - 12 mai 2022

LOI SUR LES ACCIDENTS DU TRAVAIL

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 62(2)(b) de la *Loi sur les accidents du travail*, décrète :

1 Jeffrey Sloychuk est nommé membre du tribunal d'appel, à titre de représentant des travailleurs, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 12 jour de mai 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 27 mai 2022.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/86 - 12 mai 2022

LOI SUR LES ACCIDENTS DU TRAVAIL

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 62(3) de la *Loi sur les accidents du travail*, décrète :

1 Christina Harper est nommée membre suppléant du tribunal d'appel. Elle est chargée d'exercer les fonctions du président, en l'absence de celui-ci, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 12 jour de mai 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 27 mai 2022.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/88 - 18 mai 2022

LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 4(3) de la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète :

1 Le Dr Paul Hasselback est nommé à titre de médecin-hygiéniste pour tous les districts sanitaires du Yukon pour un mandat se terminant le 29 juin, 2022.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 18 jour de mai 2022



FILED

O.I.C. 2022/89 - 19 May, 2022

CHILD CARE ACT

Pursuant to subsection 4(1) of the *Child Care Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Cyndi Desharnais is appointed as a member of the Yukon Child Care Board for a two-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of May, 2022

FILED

O.I.C. 2022/90 - 19 May, 2022

CHILD CARE ACT

Pursuant to subsection 4(5) of the *Child Care Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Clayton Keats is appointed as vice-chair of the Yukon Child Care Board for a two-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of May, 2022

FILED

O.I.C. 2022/91 - 19 May, 2022

LICENSED PRACTICAL NURSES ACT

Pursuant to section 2 of the *Licensed Practical Nurses Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The appointment of Samantha Woodbeck as a member of the Licensed Practical Nurses Advisory Committee made by Order-in-Council 2022/10 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of May, 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/89 - 19 mai 2022

LOI SUR LA GARDE DES ENFANTS

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 4(1) de la *Loi sur la garde des enfants*, décrète :

1 Cyndi Desharnais est nommée membre de la Régie des services de garde d'enfants du Yukon, pour un mandat de deux ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 jour de mai 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/90 - 19 mai 2022

LOI SUR LA GARDE DES ENFANTS

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 4(5) de la *Loi sur la garde des enfants*, décrète :

1 Clayton Keats est nommé vice-président de la Régie des services de garde d'enfants du Yukon, pour un mandat de deux ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 jour de mai 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/91 - 19 mai 2022

LOI SUR L'IMMATRICULATION DES INFIRMIÈRES ET INFIRMIERS AUXILIAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 2 de la *Loi sur l'immatriculation des infirmières et infirmiers auxiliaires*, décrète :

1 La nomination de Samanta Woodbeck, à titre de membre du Comité consultatif des infirmières et infirmiers auxiliaires immatriculés, effectuée par le Décret 2022/10, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 jour de mai 2022



FILED

O.I.C. 2022/92 - 19 May, 2022

NOTARIES ACT

Pursuant to section 15 of the *Notaries Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The following persons are each appointed as a notary public for the period during which they remain employed by the Government of Yukon in the position as specified in this Order:

Pia Blake (Lands Officer, Energy, Mines and Resources)

Fred Bushuyu (Human Resources Consultant I, Health and Social Services)

2 Order-in-Council 2019/141 is amended by replacing the expression "(Human Resource Consultant, Yukon Workers' Compensation Health and Safety Board)" under the appointment of Harmony Gorczyca with the expression "(Manager, Human Resources - Public Service Commission)".

3 Order-in-Council 2020/109 is amended by replacing the expression "(Legal Assistant, Justice)" under the appointment of Sarah Winton with the expression "(Paralegal, Justice)".

4 The appointments of the following persons as a notary public are revoked:

Harmony Gorczyca (OIC 2022/65)

Krista Schmidt (OIC 2019/141)

Megan Schneider (OIC 2019/12)

Gerri Thomas (OIC 2019/12)

Brianne P. Warner (OIC 2017/71)

Robert Walker (OIC 2019/12)

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of May, 2022

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/92 - 19 mai 2022

LOI SUR LES NOTAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 15 de la *Loi sur les notaires*, décrète :

1 Les personnes suivantes sont nommées notaires pour la période pendant laquelle elles occupent, au sein du gouvernement du Yukon, les postes indiqués dans le présent décret :

Pia Blake (agente des terres, Énergie, Mines et Ressources)

Fred Bushuyu (conseillère en ressources humaines I, Santé et Affaires sociales)

2 Le Décret 2019/141 est modifié en remplaçant, dans la nomination de Harmony Gorczyca, l'expression « (conseillère en ressources humaines, Commission de la santé et de la sécurité au travail du Yukon) » par l'expression « (gestionnaire des ressources humaines, Commission de la fonction publique) ».

3 Le Décret 2020/109 est modifié en remplaçant, dans la nomination de Sarah Winton, l'expression « (adjoine juridique, Justice) » par l'expression « (agente parajuridique, Justice) ».

4 Les nominations des personnes suivantes à titre de notaire sont révoquées :

Harmony Gorczyca (Décret 2022/65)

Krista Schmidt (Décret 2019/141)

Megan Schneider (Décret 2019/12)

Gerri Thomas (Décret 2019/12)

Brianne P. Warner (Décret 2017/71)

Robert Walker (Décret 2019/12)

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 jour de mai 2022



MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2022/30 - 4 May, 2022

MARRIAGE ACT

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

1 Alexander Denault is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective May 15, 2022.

2 Scot Willms is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective May 21, 2022.

3 Johnny Brass is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 25, 2022.

4 Marcus Wisotzki is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 25, 2022.

5 David Morrison is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective July 9, 2022.

6 Mandy Johnson is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective September 3, 2022.

Dated at Whitehorse, Yukon this 4 day of May, 2022

This notice was published in the Yukon News on 27 May 2022.

FILED

M.O. 2022/31 - 10 May, 2022

CORRECTIONS ACT, 2009

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the *Corrections Act, 2009*, the Minister of Justice orders

1 Midhula Madhu is appointed as a probation officer.

Dated at Whitehorse, Yukon this 10 day of May, 2022

This notice was published in the Yukon News on 27 May 2022.

FILED

M.O. 2022/32 - 30 May, 2022

TERRITORIAL COURT ACT

Pursuant to paragraph 57(1)(b) of the *Territorial Court Act*, the Minister of Justice orders

1 The appointment of Justin Gorczyca as a justice exercising presiding functions made by Ministerial Order 2014/14 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 30 day of May, 2022

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2022/30 - 4 mai 2022

LOI SUR LE MARIAGE

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

1 Alexander Denault est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 15 mai 2022.

2 Scot Willms est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 21 mai 2022.

3 Johnny Brass est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 25 juin 2022.

4 Marcus Wisotzki est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 25 juin 2022.

5 David Morrison est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 9 juillet 2022.

6 Mandy Johnson est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 3 septembre 2022.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 4 jour de mai 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 27 mai 2022.

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2022/31 - 10 mai 2022

LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, arrête :

1 Midhula Madhu est nommée agente de probation.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 10 jour de mai 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 27 mai 2022.

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2022/32 - 30 mai 2022

LOI SUR LA COUR TERRITORIALE

Le ministre de la Justice, conformément au paragraphe 57(1) de la *Loi sur la Cour territoriale*, décrète :

1 La nomination de Justin Gorczyca, à titre de juge de paix pour l'exercice de fonctions de présidence, effectuée par l'Arrêté ministériel 2014/14, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 30 jour de mai 2022





PART II

REGULATIONS

FILED

O.I.C. 2022/84 - 5 May, 2022

ASSESSMENT AND TAXATION ACT

Pursuant to the *Assessment and Taxation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Local Improvement Tax Regulation, 2022* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 5 day of May, 2022

This notice was published in the Yukon News on 27 May 2022.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2022/87 - 12 May, 2022

PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT

Pursuant to section 19 of the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Order to provide exemptions from the Public Pool Regulations in respect of Eclipse Nordic Hot Springs* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 12 day of May, 2022

This notice was published in the Yukon News on 27 May 2022.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

PARTIE II

RÈGLEMENTS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/84 - 5 mai 2022

LOI SUR L'ÉVALUATION ET LA TAXATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'évaluation et la taxation*, décrète :

1 Est établi le *Règlement de 2022 sur la taxe d'amélioration locale*

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 5 jour de mai 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 27 mai 2022.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/87 - 12 mai 2022

LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 19 de la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète :

1 Est établi le *Décret soustrayant Eclipse Nordic Hot Springs à l'application du Règlement sur les piscines publiques* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 12 jour de mai 2022

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 27 mai 2022.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



FILED

O.I.C. 2022/93 - 19 May, 2022

CANNABIS CONTROL AND REGULATION ACT

Pursuant to the *Cannabis Control and Regulation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Cannabis Remote Sales Regulation* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of May, 2022

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2022/94 - 19 May, 2022

CANNABIS CONTROL AND REGULATION ACT

Pursuant to the *Cannabis Control and Regulation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Regulation to Amend Cannabis Regulations (Remote Sales)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of May, 2022

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2022/95 - 19 May, 2022

FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

Pursuant to the *Financial Administration Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Regulation to Amend the Energy, Mines and Resources Public Property Regulation (2022)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of May, 2022

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/93 - 19 mai 2022

LOI SUR LE CONTRÔLE ET LA RÉGLEMENTATION DU CANNABIS

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur le contrôle et la réglementation du cannabis*, décrète :

1 Est établi le *Règlement sur la vente à distance de cannabis* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 jour de mai 2022

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/94 - 19 mai 2022

LOI SUR LE CONTRÔLE ET LA RÉGLEMENTATION DU CANNABIS

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur le contrôle et la réglementation du cannabis*, décrète :

1 Est établi le *Règlement modifiant certains règlements relatifs au cannabis (ventes à distance)* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 jour de mai 2022

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/95 - 19 mai 2022

LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur la gestion des finances publiques*, décrète :

1 Est établi le *Règlement de 2022 modifiant le Règlement sur les biens publics de l'Énergie, des Mines et des Ressources* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 jour de mai 2022

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



PART II

PARTIE II

FILED

O.I.C. 2022/96 - 19 May, 2022

FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

Pursuant to the *Financial Administration Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Regulation to Amend the Highways and Public Works Public Property Regulation (2022)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of May, 2022

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2022/97 - 19 May, 2022

LEGISLATIVE ASSEMBLY ACT

Pursuant to the *Legislative Assembly Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Accommodation Reimbursement Regulation* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of May, 2022

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2022/98 - 19 May, 2022

PLACER MINING ACT AND QUARTZ MINING ACT

Pursuant to section 98 of the *Placer Mining Act* and section 15 of the *Quartz Mining Act* the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Order to amend the Order Prohibiting Entry on Certain Lands in Yukon (Dawson Planning Region)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of May, 2022

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/96 - 19 mai 2022

LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur la gestion des finances publiques*, décrète:

1 Est établi le *Règlement de 2022 modifiant le Règlement sur les biens publics de la Voirie et des Travaux publics* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 jour de mai 2022

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/97 - 19 mai 2022

LOI SUR L'ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'Assemblée législative*, décrète :

1 Est établi le *Règlement sur le remboursement des frais d'hébergement*

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 jour de mai 2022

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2022/98 - 19 mai 2022

LOI SUR L'EXTRACTION DE L'OR ET LOI SUR L'EXTRACTION DU QUARTZ

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 98 de la *Loi sur l'extraction de l'or* et l'article 15 de la *Loi sur l'extraction du quartz*, décrète :

1 Est établi le *Décret modifiant le Décret interdisant l'accès à certaines terres au Yukon (Région d'aménagement de Dawson)* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 jour de mai 2022

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



